
 

 

Concept Besluitenlijst Auditcommissie 

 
Datum 10 oktober-2018 

Tijd 19:30 - 21:30 uur 

Locatie MBG022 

Voorzitter C. Nederhoff 

Secretaris M. Klaassen Bos 
 

Commissieleden 
 
 

R. Paarlberg 
J. Visser 
S. Visser 
A. Wakelkamp 

Genodigden:  
Rekenkamercommissie H. Wokke (voorzitter rekenkamercommissie); en 

E. Westphal, beide aanwezig bij agendapunt 3 
 

Bijlage Advies aan raad over informatienota aanbevelingen auditcommissie 
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Opening 

Namens de Rekenkamercommissie zijn aanwezig: Henk Wokke (voorzitter) en  
Edwin Westphal. (Nelleke Domburg is niet aanwezig) 
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt gewijzigd, eerst agendapunt 3. 
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Kennismaking rekenkamercommissie 

Allen geven een korte indicatie van hun werkzaamheden en achtergrond. De heer 
Wokke legt uit dat de groslijst een lijst is met alle opgehaalde onderwerpen, deze is 
nog niet geactualiseerd. Het jaarplan is de keuze van onderzoeken uit de groslijst, 
eventueel meerjarig. De speerpunten in een coalitieakkoord worden ook 
meegenomen in de keuze. De heer Wokke geeft kort de stand van zaken van de 
rekenkamercommissie weer. 
 
Lopende onderzoeken: 

- Jeugdzorg. Bij introductie is opgehaald wat de behoefte is. Wat betekent de 
samenwerking met jeugdpartijen voor de doeltreffendheid. Ze zijn nu in de 
fase documentsverwerking. 

- Afvalstoffenheffing. In samenwerking met Koggenland en de SED Organisatie. 
Het gaat over de doelmatigheid van de tariefopbouw. Volgende week zitten 
de 3 rekenkamers bij elkaar. Het ambtelijk wederhoor is gereed, het 
bestuurlijk wederhoor volgt. 

Startende onderzoeken: 
- Duurzaamheid. Specifiek voor Medemblik. 

Nieuw op de groslijst: 
- Verbetering informatievoorziening raden. 

In samenwerking met de griffie: 
- -Voor na het onderwerp duurzaamheid is met de griffie contact over om 

onderwerpen bij de raad op te halen. Welke procedures kunnen ze gebruiken 
om onderwerpen te selecteren. In het jaarplan komt een meerjarenplanning. 

En samenwerking met de regio: 
- Kennis wordt gedeeld met alle kamers boven het Noordzeekanaal. 

Nieuwe wetgeving: 
- De rijksoverheid is bezig met nieuwe wetgeving over rekenkamers. Zij gaan 

hierover met de boven-IJ-gemeentes in gesprek. 
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De auditcommissie geeft aan dat voor wat betreft de 213a onderzoeken nog geen 
onderzoeksprogramma voor 2019 van het college is ontvangen. De commissie kan 
hierover dus nog niet in gesprek met de rekenkamercommissie. 
 
De heer Wokke en de heer Westphal worden bedankt voor hun komst en verlaten de 
vergadering. 
 
Vorig jaar heeft de auditcommissie een brief geschreven aan het college over het 
ontbreken van een onderzoeksprogramma voor 2018. De commissie wil hierover 
opnieuw een brief sturen aan het college met afschrift aan de raad.  
(naschrift d.d. 4 dec: Het onderzoeksprogramma 2019 is inmiddels ontvangen, 
waardoor de brief niet is opgesteld.) 
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Bespreking informatienota over adviezen auditcommissie 

De commissie merkt op dat de wethouder niet heeft aangegeven dat een 
uitgebreidere nota zal worden aangeleverd. De commissie zal de raad adviseren om 
niet akkoord te gaan met de aan de raad gestuurde informatienota van en bespreekt 
het conceptadvies aan de raad. 
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Rondvraag 

Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag. 
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Sluiting 

 

 


